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          Kordian Skalski 

       Radny Rady Miejskiej w Rzgowie 

 

 

Nawiązując do pisma z dnia 12.09 br. dotyczącego zapytania o realizację inwestycji w ramach  

programu Rządowy Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych, pragnę zauważyć, że 

Gmina Rzgów złożyła maksymalną dopuszczalną ilość wniosków w każdym naborze, w którym 

spełniliśmy warunki naboru. Dobór projektów inwestycyjnych na, które złożone zostały wnioski o 

dofinansowanie zależał od wielu czynników takich jak cel inwestycji, dostępne limity dofinansowania 

oraz wymagania programu dotyczące realizacji inwestycji tj. akty prawne, regulaminy, promesy 

wstępne, promesy inwestycyjne i inne. 

Dobór projektów do dofinansowania, informacje o uzyskaniu dofinansowania oraz postęp realizacji 

inwestycji każdorazowo podawany jest do publicznej wiadomości. Uprzejmie proszę o śledzenie 

strony internetowej Gminy Rzgów, a także odtworzenie transmisji z sesji rady miejskiej w Rzgowie, 

podczas których poruszane są wszelkie zagadnienia związane z otrzymanymi środkami zewnętrznymi, 

realizacją oraz zakończeniem inwestycji w Gminie Rzgów, w tym w ramach programu Rządowy 

Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. 

 

Burmistrz Rzgowa  

/-/ Mateusz Kamiński  

 

 


